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Vragen  Nadere toelichting Fracties  Lid GS  

1.Is de gedeputeerde het met de VVD eens dat dit een groot probleem 

wordt voor de verschillende soorten die in onze natuur leven, maar ook 

bijvoorbeeld voor de onderhoud aan infrastructuur en woningen? 

2.Welke soorten zijn in Brabant aangemerkt als invasief? En hoe 

worden deze soorten door de Provincie bestreden?  

3.Wordt er met gemeenten en andere belanghebbenden samengewerkt 

om tot een eenduidige aanpak van dergelijke soorten te komen?   

4.Worden nieuwe methoden en onderzoeken, welke recent nog in het 

nieuws zijn geweest, meegenomen in de bestrijding van de Japanse 

Duizendknoop en andere invasieve soorten1 ? 

 

1 https://nos.nl/artikel/2353353-duizenden-japanse-bladvlooien-in-

natuur-om-japanse-duizendknoop-te-bestrijden.html 

Er zijn steeds meer problemen met invasieve soorten in 

Brabant. Gemeenten weten niet meer wat ze ermee 

aan moeten, mede doordat verschillende 

bestrijdingsmiddelen voor onder andere de Japanse 

Duizendknoop verboden zijn. Daarnaast is, gezien de 

grootte van het probleem, de bestrijding van deze 

soorten door particulieren geen optie. 
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